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Milý Jindřichu,  

nedávno jsem se vrátil z výletu z tvého rodného města Třince. Byl jsem zde se svým kolem, a když jsem 

projížděl různými částmi tohoto města, uvědomil jsem si, co mi tam chybí.  

 Nevím, jestli sis už také všiml rozrůstajícího se trendu ježdění na horských kolech. Město, ve kterém 

bydlím, tento trend podporuje. Jednou z nejvýznamnějších známek této podpory je nejspíš asfaltový 

pumptrack, který byl postaven už před 1 rokem. Dost jsem se divil, když jsem zjistil, že v Třinci žádný nemáte. 

Takový pumptrack může totiž zabavit nejednoho bikera. Myslím, že tato atrakce by mohla být prvním krokem 

k rozšiřování zájmů Třince i do ostatních sportovních komunit.  

 Z města jsem se druhý den vydal i do přírody, kterou máte v okolí Třince velmi zajímavou. Jel jsem 

na hory. Bylo mi dosti líto, že jsem po zhlédnutí aplikace mapy.cz zjistil, že tady nemáte žádné traily, 

minimálně ne ty oficiální. Toto je jeden z dalších, i když už složitějších kroků ke zlepšení bikerské komunity. 

Myslím si, že vzhledem k rozloze Třince, která je dostatečná, by nebylo problémem najít vhodné místo pro 

traily.  

Nejvíce by mě ale na výstavbu trailů lákal Javorový. Je to skvělý kopec s dobrou chatou a dá se na něj 

dostat mnoha způsoby. Líbí se mi také, že má spoustu svahů, ze kterých většina spadá právě pod Třinec. Je 

mi líto, že potenciál takhle dobré hory nebyl využit naplno. Dal by se tam postavit nejen ski areál, který by 

stačilo obnovit, ale k němu by se dal také přidat bikepark a propojit centrum na východní stranu kopce, ale 

tohle už jsou spíše beznadějné sny každého člověka, co miluje adrenalin. Přece jenom si myslím, že některé z 

těchto věcí jsou minimálně částečně možné.  

Každé traily nemusí mít lanovku, a navíc si potom sjezd biker zaslouží. Dokonce jsem si na Javorovém 

všiml nějakých, už postavených, trailů. Třinec by musel společně s Lesy ČR zlegalizovat trailcentrum a dále 

už ho jen svěřit do rukou zkušeným lidem. Tohle za mě není nemožné a kdyby se to povedlo, Javorový by 

měl potenciál na bikerský ráj.  

Svou myšlenku o atrakcích pro kola v okolí Třince bych uzavřel tím, že má toto město velký potenciál 

a bylo by dobré ho jen tak nenechávat proklouznout. Nejdostupnější změna je zmíněné připojení se 

k pumptrackovému trendu, který by určitě nezklamal. Traily a hory jsou už větší, i když pořád reálné projekty 

s nadějí. Moc rád bych se někdy do Třince vrátil s tím, že si jdu zajezdit na místní super traily nebo pumptrack 

a podle mě nejsem jediný. 

Budu se těšit. ���� 

Marek 

P.S. Hangár, lezecké centrum, by Třinci také neuškodil. ���� 


